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                                                    Predlog                                                                                   

                                                                                                         Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                     1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka: 011-0008/2020- 
Datum:   23. september 2020              
 

Z A P I S N I K 
11. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 23. 
septembra 2020 ob 20. 00 uri v avli Osnovne šole Dobrova,  Cesta 7. maja 20, Dobrova.  
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova- Polhov Gradec Franc Setnikar.  
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Gregor Čuden, Bojan Demšar,  Tončka Dolenc,  Borut Dolinar,  
Stanislav Dvanajščak, Marko Košir, Ana Malovrh,  Ana Oblak,  Katarina Oven, Nataša Peljhan, Marjan 
Pograjc, Franc Rejec, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik in Ana Zorc.  
 
Odsotni člani sveta: - 

Ostali prisotni: Marko Jovič, član nadzornega odbora občine, Dean Stepančič, predstavnik skupne uprave 
MIRED, Gvido Modrijan,  predstavnik podjetja Structura,  Sandra Nartnik, Tadeja Plestenjak in Simona 
Kostrevc, občinska uprava. 

Seja se je pričela ob 20. 00 uri.  
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 11. seje Občinskega sveta Občine Dobrova- 
Polhov Gradec: 

1. Potrditev zapisnika 10. redne, slavnostne in 2. dopisne seje občinskega sveta 
2. Zaključni račun proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2019 
3. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 01.01.2020 do 

30.06.2020 -seznanitev 
4. Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2020- I 
5. Predlog obvezne razlage določb Občinskega prostorskega načrta- obravnava in sprejem 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica- obravnava in sprejem 
7. Predlog sklepov o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet OŠ Dobrova in OŠ Polhov 

Gradec 
8. Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2019 
9. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta 
10. Vprašanja in pobude svetnikov 

 
Župan je zaradi prisotnih zunanjih poročevalcev predlagal spremembo dnevnega reda tako, da se točke 5., 
6. in 8. izvedejo takoj po prvi točki dnevnega reda, po potrditvi zapisnika 10. redne, slavnostne in 2. dopisne 
seje občinskega sveta.  
Seji se je ob 20:07 uri pridružil Borut Dolinar. 
 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 16 članov občinskega sveta. 
  
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.   



2 

 

            Ad 1) Potrditev zapisnika 10. redne, slavnostne in 2. dopisne seje občinskega sveta 
 
Župan je članicam in članom občinskega sveta predlagal v potrditev zapisnik 10. redne seje, slavnostne 
seje in 2. dopisne seje občinskega sveta.  
Za zapisnik 10. redne seje sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik 
je bil soglasno sprejet. 
Za zapisnik slavnostne seje sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik 
je bil soglasno sprejet. 
Za zapisnik 2. dopisne seje sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik 
je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 5) Predlog obvezne razlage določb Občinskega prostorskega načrta- obravnava in sprejem 
 
Župan je besedo predal Martini Rotar, predstavnici RRD REGIJSKA RAZVOJNA DRUŽBA d.o.o., ki je 
predstavila predlog obvezne razlage. Razprave se je udeležila članica občinskega sveta Ana Oblak. 
 
Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 89/1/11 
Občinski svet sprejme obvezno razlago določb v »Tabeli 1: Usmeritve za OPPN ter posebni prostorski 
izvedbeni pogoji za posamezne enote urejanja«, »Priloge 2« v povezavi s četrtim odstavkom 48. člena 
Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Dobrova - Polhov Gradec (Uradni list RS, št. 63/13, 56/14, 
37/15 - obv. razl., 17/18 - obv. razl., 73/18, 25/19 - uradno prečiščeno besedilo - UPB1). 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.    
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 6) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica- obravnava in sprejem 
 
Predsedujoči seje je povabil k besedi Ines Rot, predstavnico podjetja LUZ d.d., da je članom občinskega 
sveta predstavila vsebino predloga sklepa, obravnavanega pod točko dnevnega reda.  
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoči seje je predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 90/2/11 
Občinski svet sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 8) Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2019 
 
Predsedujoči seje je povabil k besedi Gašperja Tominca, urednika Našega časopisa, da predstavi Letno 
poročilo Našega časopisa za leto 2019. 
V razpravi je sodeloval član občinskega sveta Franci Rejec.  
 
Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
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Sklep 91/3/11 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani z Letnim vsebinskim in finančnim poročilom 
Našega časopisa za leto 2019. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 2) Zaključni račun proračuna občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2019 
 
Župan Franc Setnikar je v kratkem povzetku predstavil Zaključni račun proračuna za leto 2019. Po 
predstavitvi vsebine zaključnega računa razprave ni bilo, zato je župan predlagal občinskemu svetu v 
sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 92/4/11 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Zaključni račun proračuna občine Dobrova – Polhov 
Gradec za leto 2019 v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 3) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 
01.01.2020 do 30.06.2020 -seznanitev 
 
Župan je prisotnim predstavil grob povzetek iz celotnega gradiva polletne realizacije občinskega proračuna. 
Razprave ni bilo, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 93/5/11 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec se seznani s Polletnim poročilom o izvrševanju proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2020. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 4) Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2020- I 
 
Župan je članom občinskega sveta predstavil razloge za pripravo rebalansa za leto 2020 in vsebino le-tega 
ter člane občinskega sveta povabil k razpravi. V razpravi sta sodelovala občinska svetnika Marjan Pograjc 
in Borut Dolinar.  
Predsedujoči seje je predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednja sklepa:  
 
Sklep 94/6/11 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2020, v predlagani vsebini. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 95/7/11 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme predlog Dopolnitve Letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2020. 
 
Za je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 7) Predlog sklepov o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet OŠ Dobrova in OŠ 
Polhov Gradec 
 
Predsedujoči seje je povabil k besedi Ano Malovrh, predsednico Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. Razprave ni bilo.  
 
Predsedujoči seje je predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednja sklepa:  
 
Sklep 96/8/11 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme sklep o imenovanju predstavnikov občine Dobrova 
- Polhov Gradec v  Svet Osnovne šole Dobrova, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 97/9/11 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme sklep o imenovanju predstavnikov občine Dobrova 
- Polhov Gradec v  Svet Osnovne šole Dobrova, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
  
Ad 9) Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta  
 
Župan je članom sveta predstavil Poročilo o izvrševanju odločitev občinskega sveta Občine Dobrova - Polhov 
Gradec in o opravljenih nalogah med obema rednima sejama.  
 
Razprave pod točko dnevnega reda ni bilo, člani občinskega sveta so se seznanili s poročilom.  
 
Ad 10) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan je uvodoma člane občinskega sveta seznanil z, v gradivu priloženim, pisnim odgovorom na vprašanje 
občinskega svetnika Marjana Pograjca o nedovoljenem nasipanju na kmetijskih zemljiščih ob Horjulski cesti 
št. 194 in poškodovanostjo ceste ter pisnim odgovorom na vprašanje občinske svetnice Ane Oblak glede 
višine stroškov občine za zunanje pripravljavce Strategij in javnega natečaja za direktorja JZ PG ter 
napredek prenove spletne strani občine. 
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali sledeče pobude:  
 

 
 

Pograjc Marjan

Zakaj se kljub epidemiloškim razmeram planirani projekti niso začeli izvajati že prej, napr. aprila? Šujica-Stranska vas, tehnična 
dokumentacija za Dobrova-zahod? Aktivnosti projektiranja Doma E.Adamiča. Kdaj se lahko pričakuje vzdrževanje ceste Ljubljana-
Dobrova in kako poteka projekt ureditve AP Spodnji Razori? Predlog za uvedbo nadomestila oz odškodnine kršiteljem, ki navažajo 
material ter posledično poškodujejo ceste in pločnike. 

Dvanajščak Stanislav 
Kako napreduje zbiranje podpisov lastnikov zemljišč kjer bo potekala kolesarska pot?

Dolenc Tončka
Mačkova Štala, kdaj se lahko pričakuje prihod potujoče knjižnice v Črni Vrh?

Demšar Bojan
Pobuda za ureditev POŠ Šentjošt in ureditev AP v Kurji Vasi

Cuden Gregor
Urejanje porečja Gradaščice. Pobuda za čimprejšnjo ureditev parkirišča pri OŠ Polhov Gradec. Ali gre postaja v Polhovem Gradcu 
ponovno v najem? Kdaj naj bi se uredilo območje postaje? 

Košir Marko
Ureditev sanitarij v POŠ Šentjošt. Pobuda za obcestne modre odbojnike - odgovor DRSI

Dolinar Borut
Zapisnik 3.izredne seje z dne 9.11.2018 (vroča debata o OPN). Pobuda za ukrepanje glede parkiranih avtodomov pri ŠRC Gabrje. 
Izgradnja optike (Cesta dveh potokov, postavitev drenaže v Gabrju). Ureditev parkirnega prostora pred Kmetijsko zadrugo v 
Polhovem Gradcu
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Župan je na vprašanja člana občinskega sveta Marjana Pograjca,  zakaj se kljub epidemiološkim razmeram 
planirani projekti niso začeli izvajati že prej, npr. aprila, povedal, da projekti ne stojijo in se izvajajo; projekt 
Šujica – Stranska vas je trenutno v fazi priprave postopka odkupa zemljišč, kar je predpogoj, da se bo lahko 
izvedba projekta začela v naslednjem letu. V pripravi je javno naročilo za izbiro projektanta za izdelavo 
projekta za izvedbo na območju Dobrove-zahod, realna časovna izvedba projektne dokumentacije vključno 
z idejno zasnovo umestitve kolesarske poti, pločnika in ceste v prostor je 6 mesecev. 
V nadaljevanju je člana občinskega sveta Marjana Pograjca zanimalo projektiranje doma Emila Adamiča. 
Župan je povedal, da projektant še ni izbran, pripravljena je razpisna dokumentacija za izbiro projektanta 
za pripravo projektne dokumentacije, podpisana je pogodba z Elektrom Ljubljana za pokablitev 
visokonapetostno daljnovoda ter odstranitev starega in postavitev novega transformatorja že na območju 
občinske parcele. Občina je lastnik zemljišča, vsi projektni pogoji soglasodajalcev so pridobljeni. Na DSI je 
pripravljen idejni projekt prestavitve ceste, na zadnjem sestanku so dali obljubo, da bodo poskušali le-to 
uvrstiti v proračun države za naslednje leto.  
Na vprašanje, ali bo letos izvedljiva ureditev parkirišča, je župan pojasnil, da so se skladno z idejnimi 
predlogi za ureditev parkirišča skupaj z urejanjem pločnika Dobrova-zahod v začetku letošnjega leta izvedle 
geodetske meritve. Postopek se je nerazumno zavlekel in še traja, saj polovica lastnikov ni želela potrditi 
svoje prisotnosti na meritvi. Na podlagi spremembe prostorskega akta se izvajajo tudi aktivnosti prenosa 
dela zemljišča iz Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov na občino. Projekt bo fazen, v kratkem bo Direkcija 
za ceste začela s sanacijo krožnega križišča. 
Na vprašanje vzdrževanja regionalne ceste Ljubljana – Dobrova in avtobusne postaje Razori, je župan 
pojasnil, da je vzdrževanje v pristojnost , nekaj sanacij na kritičnih delih, zamenjava asfalta, je bilo že 
izvedeno, večjih rekonstrukcij pa bo ta del ceste deležen ob gradnji kolesarske ceste. Zadnje usklajevanje 
z vsemi udeleženci pri projektu AP Sp. Razori je bilo konec avgusta na terenu. MOL je tudi podal soglasje, 
saj bo AP tudi na območju sosednje občine. Ne smemo pozabiti, da je ta AP namenjena tako krajanom 
Razorov kot tudi Draževnika. Direkcija za infrastrukturo izdeluje projekt za izvedbo AP, ki bo usklajena s 
kolesarko. Poskušali bodo izvesti še pred gradnjo kolesarke. 
Pravne podlage za uvedbo nadomestila oz. odškodnine kršiteljem, ki navažajo material ter posledično 
poškodujejo ceste in pločnike, ni. Lastniki motornega oziroma priklopnega vozila ob izdaji ali podaljšanju 
veljavnosti prometnega dovoljenja plačajo tudi letno dajatev za uporabo vozil v cestnem prometu. S 
plačilom letne dajatve pridobi zavezanec pravico uporabljati registrirano vozilo v cestnem prometu. Razne 
ostale kršitve pa se rešujejo s prijavo pristojnemu inšpektoratu. 
 
Na vprašanje člana občinskega sveta Stanislava Dvanajščaka, kako napreduje zbiranje podpisov lastnikov 
zemljišč kjer bo potekala kolesarska pot, je župan povedal, da slabo, približno 25% lastnikov je pristopilo 
k podpisu služnostne pogodbe s prilogo, da bo Direkcija za infrastrukturo pričela z odkupom takoj po 
odmeri. Predstavitev Barjanskega kolesarskega omrežja na območju naše občine bo potekalo v dveh 
terminih v prvem tednu oktobra 2020, v prostorih Osnovne šole Dobrova. Ministrstvo za infrastrukturo bo 
na podlagi pobud občin podaljšalo rok za oddajo dokumentacije za prijavo na razpis za sofinanciranje iz 
evropskih sredstev. 
 
Članica občinskega sveta Tončka Dolenc je opozorila na današnji praznik športa, ki ugodno vpliva tudi na 
zdravje. Na vprašanje, ali je kaj novega z Mačkovo štalo je župan povedal, da nič. V povezavi z potujočo 
knjižnico, pa je Sandra Nartnik pojasnila aktivnosti MKL povezane z nakupom novega vozila, saj je trenutno 
v zelo slabem stanju. 
 
Na vprašanje občinskega svetnika Bojana Demšarja predvidene sanacije POŠ Šentjošt je župan pojasnil, da 
investicijsko vzdrževanje POŠ Šentjošt letos ni možno. Župan je pojasnil, da v Kurji vasi postaja ne bo 
obnovljena, temveč bo postavljena nova, ki se bo skladala z ostalo občinsko urbano opremo. 
 
Na vprašanja člana občinskega sveta Gregorja Čudna, potek urejanje porečja Gradaščice, prejem odločb o 
razlastitvi zemljišča, pobudo o čimprejšnji ureditvi parkirišča pri OŠ Polhov Gradec, ali se postaja v Polhovem 
Gradcu ponovno daje v najem, kdaj je predvidena ureditev območja okoli postaje je župan povedal, da v 
okviru urejanje porečja Gradaščice je bila podpisana pogodba za izvedbo med Direkcijo za vode in izbranim 
izvajalcem, vrednost pogodbe 2,8 mio EUR. Za ureditev v Dolenji vasi je že izdano gradbeno dovoljenje in 
dela so se že pričela. Za ureditev na Šujici so tik pred oddajo vloge za izdajo gradbenega dovoljenja, enako 
za ureditev v Polhovem Gradcu. Člani občinskega sveta naj v primeru obvestila občanov o morebitnem 
prejemu odločbe o razlastitvi zemljišč ali pa kljub sprejetem dogovoru med lastniki in Direkcijo za vode 
prejemu nasprotujočih pogodb,  takoj obvestijo občinsko upravo ali župana.   
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V nadaljevanju je župan povedal, da na podlagi usklajene idejne zasnove Direkcija zaključuje s projektom 
za izvedbo ureditve križišča v Polhovem Gradcu z uvozom na AP in v smeri proti Črnemu Vrhu. Občina je 
pridobila tudi njihovo soglasje za ureditev objekta, predvidoma spomladi naj bi pridobili gradbeno 
dovoljenje. Trenutno sta dve zainteresirani osebi izrazili željo po kratkoročnem najemu objekta, prošnji sta 
naslovili na KS Polhov Gradec. Predmetni zadevi sta zato tudi uvrščeni na dnevni red seje KS.  
 
Občinski svetnik Marko Košir je izpostavil problem sanitarij (smrad in mrzle vode) v POŠ Šentjošt predvsem 
z vidika kratkoročne rešitve. Župan je poudaril, da je šola pristojna na vzdrževanje, v tem primeru pregleda 
sifona. Kljub temu pa je dolgoročno na POŠ Šentjošt potrebno urediti tudi celotne strojne inštalacije, 
ureditev prostorov za dodatno strokovno pomoč, … seveda na podlagi ustrezne projektne dokumentacije 
Pisni odgovor povezan z namestitvijo modrih odsevnikov na regionalni cesti bo naknadno posredovan. 
 
Član občinskega sveta Borut Dolinar je izpostavil, da na spletni strani med sejami občinskih svetov ni 
objavljenega zapisnika 3. izredne seje z dne 9. 11. 2018. Občinska uprava bo preverila in uredila. V 
nadaljevanju je podal pobudo za ukrepanje glede parkiranih avtodomov pri ŠRC Gabrje. Župan je na 
vprašanji o postopku izgradnje optike (Cesta dveh potokov, postavitev drenaže v Gabrju) in ureditev 
parkirnega prostora pred Kmetijsko zadrugo v Polhovem Gradcu, povedal, da je Telekom pripravil projektno 
dokumentacijo, upoštevan je bil predlog občine, da se položi optični kabel v rob občinske ceste. Kjer pa to 
ni možno, pa Telekom pridobiva ustrezna soglasje lastnika zemljišča. Predvideno je, da bo Telekom 
nadaljeval s postopkom še v 2021 in 2022, tako bo z optiko opremljen pretežno ravninski del naše občine. 
V Polhovem Gradcu bodo najkasneje do novega leta ostraniti še oranžno ograjo, v naslednjem letu se bo 
naročil projekt ureditve parkirišča, ki bo namenjen obiskovalcem tako trgovine kot rudi turističnih 
znamenitosti; ograja bo postavljena na zemljišču KZ. 
 
Ob koncu je župan pozval vse izvoljene predstavnike, tako svetnike krajevnih skupnosti kot člane 
občinskega sveta, k skupnemu tvornemu sodelovanju, saj brez tega nekaterih projektov ne bo možno 
izpeljati. 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, zato je 
predsedujoči seje ob 21. 40 uri sejo končal.   
 
 
Zapisnik pripravila: 
Simona Kostrevc                                                      
 
 
 
 
 
                                                                                                       Franc Setnikar, 

župan 


